Addendum No.3

Date: August 23, 2016
TO: Site Visit Attendants
Subject: RFP 10-CRC060430 Ground Maintenance & Snow Removal

The purpose of this Addendum #3 below hereto is to provide answers to questions raised and to
confirm certain additions/changes/information all of which form part of the above referenced ITT.

Question #1:

Please clarify the hours required of the Full Time Employee required for this tender. Will they need to
be available as per the supervisor from 07:00 to 17:00hrs Monday to Friday or weekends as well?

Answer #1:

The hours required of the full time employee will be between 6:00 a.m. to 3:00 p.m. Monday to Friday,
for a period of 8 hours each day and a total of 40 hours weekly.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT ITT REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT



AJOUT No.2

Date: 23 aodit 2016
A: Participants a la visite du site
Objet: RFP 10-CRC060430 - Services d’entretien des terrains et de déneigement

Le présent Addenda n° 3 a pour but de répondre aux questions soulevées et de confirmer certains
ajouts/changements/renseignements qui font partie de l'invitation & soumissionner précédemment
citée.

Le présent Addenda n° 3 a pour but de répondre aux questions soulevées et de confirmer certains
ajouts/changements/renseignements qui font partie de I'invitation & soumissionner précédemment
citée.

Question #1:

S.V.P clarifier les heures requises de 'employé a temps plein requis pour cette soumission. Ont-ils
besoin d’'étre disponible comme le superviseur de 7h a 17h Lundi au Vendredi ou les fin de semaine
aussi?

Réponse #1:

Les heures requises pour 'employé a temps plein seront entre 6h a 15h du Lundi au Vendredi soit pour
une periode de 8 heures par jours et pour un total de 40 heures semaines.

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DE L'OBJET AO DEMEURENT INCHANGEES ET EN VIGUEUR
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